
 

Akademický senát UK FTVS 
 
     
 Č.j.: AS-9/2015 
 

Zápis z mimořádného zasedání ze dne 29. 9. 2015 v 13.00 hod 
 

Přítomni (bez titulů): viz prezenční listina 
Komora akademických pracovníků (a): Heller, Zahálka, Kaplan, Hojka, Flemr, Coufalová, 
Panská, Harbichová, Tůma, Baláš, Jelen, Pokorná, Janák, Vomáčko 
Studentská komora (s): Pecinová, Pánková, Blažek, Česák, Kalkusová 
Omluveni: Novotný (s), Omcirk (s)  
Nepřítomní: / 

 
Hosté: (bez titulů): Kohlíková, Vindušková 
 

 
 

1. Projednání a schválení programu zasedání  

Na úvod senátorka Coufalová informovala o tragickém úmrtí studenta Alexandra Jurečky a 

požádala přítomné o uctění památky minutou ticha. 

Předseda AS UK FTVS Heller seznámil přítomné s programem mimořádného zasedání. 

Senátor Zahálka se vyjádřil, že materiál k schvalování reakreditace oboru Ortotik-protetik 

jsme obdrželi velmi pozdě a není zřejmé, o jakou verzi se jedná. Proděkanka Vindušková 

uvedla, že na tom participovalo ministerstvo zdravotnictví a zpoždění nebylo možné 

ovlivnit. Současná akreditace má platnost do července 2016. Vedení fakulty stáhlo bod 

Reakreditace studijního oboru Ortotik-protetik z programu zasedání. 

Hlasování o programu zasedání 29. 9. 2015: (18-2-0) (pro-proti-zdržel se). 

Usnesení 08/09/2015: AS UK FTVS schválil Program mimořádného zasedání 29. 9. 2015. 

Na základě diskuse k programu a bodu č. 2 Reakreditace studijního oboru Ortotik-protetik 

vedení fakulty zastoupené děkankou Kohlíkovou tento bod stáhlo z programu. 

 

2. Návrhy změn vnitřních předpisů UK 

Předseda legislativní komise Kaplan přiblížil zápis z jednání komise, který senátoři 

v elektronické podobě obdrželi. Zmínil jednotlivé změny vnitřních předpisů UK a odůvodnil 

souhlasná stanoviska legislativní komise. Současně legislativní komise navrhla snížení 

poplatku za rigorózní řízení na UK FTVS. Senátor Janák se vyjádřil, že v rámci 

konkurenceschopnosti by navrhl snížit poplatek o jednu třetinu, tedy na 7 tis. Kč. Senátor 



Hojka uvedl, že zákonná výše je maximálně 6 tis. Kč. Senátor Flemr navrhl odlišit studenty, 

kteří do rigorózního řízení jdou bezprostředně po doktorském studiu a je jim uznána 

disertační práce a ty, kteří doktorské studium neabsolvovali. Senátor Jelen by toto rozdělení 

nedoporučil. Senátor Zahálka zmínil názory, zda neodlišit zaměstnance a ostatní, ale nelze 

toto nijak legislativně odlišit. Diskuse ohledně poplatku za rigorózní řízení byla ukončena 

s tím, že by bylo vhodné tento problém na UK FTVS otevřít a výši poplatku přehodnotit.  

Legislativní komise vyjádřila k předloženým návrhům změn vnitřních předpisů UK 

souhlasné stanovisko a vyzvala k vyjádření ekonomickou komisi. Předseda ekonomické 

komise Jelen uvedl, že k materiálům nebyly žádné připomínky, pouze zmínil případy, kdy si 

fakulta může nárokovat DPH, což je uplatňováno až současným vedením fakulty. Proběhla 

diskuse ohledně DPH. 

Hlasování o návrhu změn termínů imatrikulací a promocí: (20-0-0) 

 

Usnesení 09/09/2015: AS UK FTVS schválil návrh změn termínů imatrikulací a promocí. 

 

Hlasování o návrhu změny rigorózního řádu UK: (20-0-0) 

 

Usnesení 10/09/2015: AS UK FTVS schválil návrh změny rigorózního řádu UK. 

 

Hlasování o změně pravidel hospodaření: (19-0-1) 

 

Usnesení 11/09/2015: AS UK FTVS schválil změny pravidel hospodaření. 

 

Hlasování o změně statutu UK: (20-0-0) 

 
Usnesení 12/09/2015: AS UK FTVS schválil změnu statutu UK. 
 
 

3. Různé 

Děkanka informovala o schůzce s dr. Stašou ohledně organizačního řádu. Senátor Zahálka 

informoval o slavnostním otevírání kampusu v Hradci Králové. Děkanka uvedla, že ohledně 

našeho kampusu se i nadále jedná a započne příprava, což bude stát cca 10-15 mil. Kč. 

Informovala o opravách objektu v Nosticově ulici a o uzávěru vody na Veleslavíně. Uvedla, 

že při rekonstrukci bistra byly nalezeny zabetonované stoupačky, dále elektroizolace je ve 

špatném stavu, tudíž opravy budou rozsáhlejší. V příštím roce by mohla začít oprava bloku 



F. Senátor Janák vyjádřil obavy o výstavbu kampusu. Proběhla diskuse ohledně výstavby 

kampusu. Senátor Janák se zeptal na dokončení přestavby dvora. Děkanka uvedla, že termín 

je 20. 10. 2015, ale závisí to na přístupu k uzavření vody. 

 

 

Zapsala: Coufalová 

 Za AS UK FTVS 

 předseda doc. MUDr. Jan Heller, CSc. 

 
Na vědomí: doc. MUDr. Eva Kohlíková, CSc., děkanka UK FTVS 

  Ing. Radim Zelenka, Ph.D., tajemník UK FTVS 


